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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 10/2017      § 143-161 
 

Tid: Tisdagen den 19 december 2017  kl. 17.30 – 18.15 

Plats: Stockholms stadshus, Bråvallasalen 

 

Justerat : 2017-12-21 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)   

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V)  

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, enhetscheferna Susanne Olsson, Anders 

Berlin, Camilla Hagman, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 155 

Överklagande av idrottsnämndens beslut att återgå till att bedriva 
verksamheten i Högdalens sim- och idrottshall i egen regi - 
laglighetsprövning enligt kommunallagen                                     
Dnr 02.04.03/1049/2017 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden överlämnar yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm i mål nr 

24012-17 Daniel Beijner ./. Stockholms stad angående laglighetsprövning enligt 

kommunallagen enligt förvaltningens förslag. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 
Idrottsnämndens beslut den 19 september 2017 om att återgå till att bedriva verksamheten i 

Högdalens sim- och idrottshall i egen regi har överklagats och idrottsnämnden har förelagts 

att inkomma med ett yttrande i målet till Förvaltningsrätten i Stockholm. 

I bilagt förslag till yttrande bestrider idrottsnämnden överklagandet i sin helhet och yrkar att 

det ska avslås. Förvaltningen föreslår att idrottsnämnden som svar på överklagandet över-

lämnar nämnda förslag till yttrande. 

Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Idrottsnämnden har upphandlat driften av Högdalens sim- och idrottshall. Den 7 februari 2012 

skrev staden ett kontrakt med Actic Sverige AB som sträcker sig till den 30 juni nästa 

år. Idrottsförvaltningen har möjlighet att förlänga av talet ytterligare fyra år men föreslår att 

kommunen avstår.Vi vill istället för en kommunalisering se en ny upphandling av 

verksamhetens drift. Vi tycker det är tråkigt att den socialdemokratiskt ledda  majoritet hela 

tiden vill kommunalisera verksamheter. Konkurrens är bra för kvalitén samtidigt som det gör 

idrotten mer tillgänglig för fler. Vår uppfattning är att kommunen inte ska verka på områden 

där det faktiskt finns en fungerande marknad. Det är inte rimligt att skattebetalarnas pengar 

går till att hålla exempelvis gymverksamhet under armarna när det samtidigt finns en bred 

kommersiell marknad för detta.  Därför anser vi att staden bör upphandla verksamheten på 

nytt. Dessutom saknar vi i rapporten helt vad  Actic svarat på kritiken och deras syn på detta 

inträffade under avtalsperioden. Det hade vi önskat en betydligt tydligare redovisning av. 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 


